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Interpelacje

l. Proszg o infornacjg, dlaczego sp6lka miejska,,Saniko", zajmuj4ca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Czy brakzysku w tej sp6lce jest
wynikiem zanthonej umowy zGmsn1Miasta Wloclawek, c4 slabym
zuz4dzarnem i niewla6ciwym nadzorem ze strony wla5ciciela. Zalogai
mieszkaicy miasta s4 zaniepokojeni ,2e s1to dnalarrta celowe, dqhqce do
upadlodci tej finny i jej prywatyzacji, cobgdne niekorzystue zar6wno dla
zalo gi oraz mi e szkaf c 6w.

2. Proszg o informacjg jaki byl stan zatrudnienia w firmach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. OrazZ}I9r. zrozbiciem na pracownik6w
umyslowychi ftrycnrych.

3. Proszg o informacjg w jakich terminach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek o6wiatowych, dla kt6rych organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto Wloclawek w latach 2020-2023.

4. Mieszkancy osiedla przy ul. Plockiej 127 prosz4 ponownie o likwidacjg
wysepek ograntczaj4cych miejsca parkingowe na wysokoSci tej posesji.
Likwiduj 4c wysepki rozgranic zajqce poszczeg6lne zatoki, mozna u4'skai
okolo 15 dodatkolvych miejsc.
Mieszlraf cy Zazamcza prosz4 o zniang dotycz4c4 parkowania samochod6w na
ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku ko$ciola Sw. J6zefa. t-Ilica
Promienna jest doS6 szerokq artenq, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi i i, co znacznte zvvi ilo56 mieisc
Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla [.w szczeg6lnoSci na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. Warunki atmosferycne sE
sprryjajqce dla drogowc6w na prowadzeni e biel1cych napraw.
Proszq o likwidacjg ubytk6w w jezdntp6lnocnej ulicy Wroniej od ulicy Okrzei
do ronda przy Tesco.
Proszg o wypelnienie ubytk6w w jezdni na sI<rryZowaniu ulicy Stod6lnej z
ulicq Okrgzn4.
Mieszkaricy przechodz4cy ulic4 Planty prosz? o wymiangbqdznaprawg
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starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, nvlaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr'antewszcryzna.

l0.Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu

skrzyzow ania z ulic4 Zbiegniewskiej.
11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

prosz? o wycigcie pochytych drzew (klon6w) znajdujqcych sig przedwej6ciem

do budynku.
12,Proszg o usunigcie dzikiego wysypiska znajdujqcego sig w lesie komunalnym

prry drodze krajowej 91 na wysoko6ci od Sp6ldziehri Lrwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

13.Prosz9 o likwidacjg dzikiego wysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej

kilkadziesi4t metr6w zaposesj4 o numerze 26.

14. W zvvigrklrtz ostatnimi tagiczrrymi wydarzeniami dotyczqcymi potrqceri

pieszych, proszg by przej5cia dla nich byty dobtze oSwietlone, co poprawi

bezp\eczefstwo.
15.Panie prezydencie, po razkolejny informujg i proszg o uporz4dkowanie ptzez

miasto posesj i przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notoryczni e przez osoby

naduiwaj 4ce alkoholu. Okoliczrnmieszkaricy se przerc2ern i zbulwersowani

brakiem konkretny ch dziaLan ze strony miasta. Zabezpieczefie prowizorycme
wejScia na posesjg, wykonane przezMZUKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagroherue dla mienia i os6b.

Z powalarnem

Janusz Dgbcryfski


